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Interpelláció

Dr. Kövér László úrnak

az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, valamint az egyes házszabályi
rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 24.) OGY határozat 121. § alapján

,,Mikor kapják meg a Honvédkórház dolgozói a megígért f'izetésemelést?" 

címmel interpellációt kívánok benyújtani

Dr. Benkó Tibor honvédelmi miniszterhez. 

Tisztelt Miniszter Úr!

A közvéleményt hosszú ideje foglalkoztató ügyben fordulok Önhöz. Amint az Ön előtt is

ismert, a Honvédkórház sürgősségi centruma mára az összeomlás szélére került. A bátran

katasztrofálisnak nevezhető bérviszonyok az intézményben dolgozók tömeges elvándorlását

idézték elő. Odáig jutottunk, hogy szemészek és bőrgyógyászok látnak el akut, sürgősségi

eseteket.

A még februárra ígért 250 millió forintnyi bér- és eszközfejlesztés a többszöri fogadkozások

ellenére sem érkezett meg a sürgősségi centrumba. A kórház vezetése ezért - a teljes

összeomlást elkerülendő - szeptemberben további majdnem 200 millió forintnyi béremelés

ígéretével volt kénytelen marasztalni a még megmaradt dolgozókat. A részleteiben

októberben véglegesített béremelés alapján a váltásvezető orvosok órabére 13 ezer forintra, a

szakorvosoké pedig 10 ezer forintra emelkedett volna, ezen felül a szakképzett ápolók havi

60-90, a segédápolók és betegszállítók havi 20-30 ezer forint bérkiegészítésre számítottak,

ami mellé további 40 ezer forint osztályvezetői és 20 ezer forint csoportvezetői pótlékot,



illetve 20-20 ezer forinttal járó szakmai és szociális vezetői posztot is bevezettek volna.

És mi valósult meg mindebből? A sürgősségi és szakorvosok megkapták ugyan a

fizetésemelést, a szakorvosjelöltek és a rezidensek azonban nem, sőt, volt, aki még a

korábbinál is kevesebb pénzt vitt haza októberben. Nekik tehát a szokásos kormányzati

handabandázással kellene beérniük...

Mindezek után kérdezem Miniszter urat: Mikor kapják meg végre a Honvédkórház dolgozói a

megígért fizetésemelést?

Budapest, 2018. november 7.

Demeter Márta 
LMP


